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 REFERAT ÅRSMØTE 2025 

STASJONSGAARDEN KAFE OG BAR (sentrum) 

ONSDAG 05. MARS 2025 KL. 19.00 
 

16 medlemmer fremmøtt 

 

1. Konstituering av møtet 

- Godkjenning av innkallingen 

 Lagt på hjemmeside min. 4 uker før årsmøtet. Godkjennes 

- Godkjenning av dagsorden 

 Godkjennes 

- Godkjenning av forretningsorden 

 Gjennomføres som sedvane fra tidligere år 

- Valg av ordstyrer 

 Formann valgt 

- Valg av sekretær 

 Utføres av styrets sekretær 

- Valg av tellekorps 

 Velges dersom aktuelt 

- Valg av to medlemmer til å godkjenne årsmøtereferatet 

Kåre Vidar Pedersen og Bjørn Henning Andersen valgt til å godkjenne 

referat fra årsmøtet. Referat årsmøte, regnskap, rapporter mv. lastes opp 

tilgjengelig på foreningens hjemmeside. 

2. Årsmelding fra siste kalenderår 

 Gjennomgang av årsrapporter fra utvalg og styret. Godkjent av årsmøtet 

3. Revidert regnskap fra siste kalenderår og budsjett for 2025 

Kasserer gikk gjennom regnskap og budsjett. Regnskap godkjent av 

revisor, Kåre Vidar Pedersen. Årsmøtet godkjenner regnskap og budsjett 

4. Innkomne saker med styrets forslag til vedtak 

Innkommet forslag fra Ivar Bonden. Ikke egentlig en årsmøtesak, men 

styret har valgt å informere årsmøtet. 

«For å løse utfordring med deltakelse på dugnader; setrer, skjellsand, 

banevakter mm, foreslås det at alle som søker og tildeles jaktkort, kan 

styret sette opp til dugnader med møteplikt. Møter de ikke opp, illegges 

straffegebyr» 

Styrets vedtak: 

Alle som tildeles jaktkort, kan styret fritt sette opp til dugnad, basert på 

alder, kunnskap, dugnadens behov og tidligere innsats. Styrearbeid regnes 



som dugnad. Medlemmer som settes opp, har møteplikt. Dersom de ikke 

kan, må de selv sørge for stedfortreder. De som ikke stiller, ilegges en 

dugnadsavgift på kr. 500,- som legges til kjøpet av jaktkort ved neste 

kortsalg. 

5. Andre saker som styret har ført opp på dagsorden 

 Ingen saker 

5.1 Priser på jaktkort, dagskort og leie av setrer: 

Styrets forslag: Beholde priser som i 2024 

 Godkjent av årsmøtet 

5.3 Leie av Solbergsetra og Kalmosetra: 

Styrets forslag: Vi leier begge setre i 2025. 

Godkjent av årsmøtet  

5.4 Eplerødbanen: 

Styret jobber med en løsning for å få til en representant fra SJFF som 

sitter i banestyret. Videre også å få bemannet dugnader for 2025. 

Styrets forslag: 

Stian Midthus har sagt ja til å være SJFF sin representant i banestyret. 

Dugnader ordnes med dugnadslister med møteplikt. 

Årsmøtet godkjente Stian Midthus som klubbens representant. 

6. Styrets forslag til årsplanplan 

 Godkjennes av årsmøtet 

7. Styrets forslag til kontingentnivå (lav, middels, høy sats) for 

hovedmedlemsskap.  

 Styrets forslag: Kontingentnivå høy 

 Godkjennes av årsmøtet 

8. Valg av styre i henhold til § 8 

 

 

På valg:         Valgt av årsmøtet  

Leder: Sindre Stampe Sindre Stampe 

Sekretær: Leif Chr A (trekker seg) 

APPLAUS FOR LCA, 40år i styret 

Mari Hermansen 

Varamedlem 1: Anne Kari Heem Ivar Bonden 

Varamedlem 2: Ivar Bonden Stian Midthus 

Varamedlem 3: Mari Hermansen Kåre Vidar Pedersen 

Valgkomite:  

Leder: Bjørn H Andersen 

Medlem: 

Ronny Myklebust (trekker seg) 

Kåre Vidar Pedersen 

Leder: Kåre Vidar Pedersen 

Medlem:  

Karina W Larsen og Marian E 

Andersen 

 

9. Foreningens utvalgsstruktur og valg av medlemmer til utvalg etter behov 

Styrets forslag, som tidligere: utvalgsstruktur og medlemmer står som 

tidligere, dersom ingen vil ut, eller det er nye representanter som vil inn 

Ny representant leder for Leirdueutvalget ble Stian Midthus. Nytt medlem 

i Jentegruppen ble Karina W Larsen. For resterende endringer, se oppsett 

over Styre og arbeidsgrupper på hjemmeside. 

10. Valg av valgkomite på tre medlemmer 

 Se sak 8. 



11. Valg av revisor(er) 

 Styrets forslag: Velges på årsmøtet 

Årsmøtet valgte: Kåre Vidar Pedersen og Bjørn Nordqvist som revisorer  

12. Eventuell utnevning av æresmedlemmer 

Styrets forslag: Geir Larsen og Leif Christian Andersen ved årsmøtet 

2026. 

 Årsmøtet var enige og besluttet forslaget. 

13.  Valg av foreningens representanter til regionlagets årsmøte. 

 Styrets forslag: Velges på årsmøtet 

Jan-Folke Andersen og Stian Midthus ble valgt som foreningens 

representanter.  

14. Eventuelt behandling og vedtak av styringsdokumenter. 

 Ingen nye styringsdokumenter til vedtak 

15. Avslutte årsmøtet 

 

Bevertning med eventuelt 
 

Leder 

SS  


